



# ລ່າງລາວ NEWS



ໜ່ວຍງານຂ່າວສານ ພະແນກສັງລວມ ຫ້ອງການ ທຫລ  
ໂທ / ແຟັກ ( 856-21 ) 260283

## ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປລາວ ສໍາເລັດກອງປະຊຸມເຜີຍແຜ່-ເຊື່ອມຊຶມ ມະຕິກອງ ປະຊຸມໃຫ້ຍູ້ແທນທົ່ວປະເທດຄັ້ງທີ XI ຂອງພັກ



ສະຫາຍ ສອນໄຊ ສີພັນດອນ  
ກໍາມະການກົມການເມືອງສູນກາງພັກ,  
ຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີແຫ່ງ ສປປ ລາວ

ໃນວັນທີ 14 ກໍລະກົດ 2021 ອົງຄະນະພັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປລາວ ໄດ້ສໍາເລັດການເຊື່ອມຊຶມມະຕິກອງປະຊຸມໃຫ້ຍູ້ແທນທົ່ວປະເທດຄັ້ງທີ XI ຂອງພັກ ທີ່ໄດ້ດໍາເນີນມາແຕ່ ວັນທີ 13 ກໍລະກົດ 2021 ໂດຍໃຊ້ເວລາໜຶ່ງວັນເຄິ່ງ ທີ່ສະໂມສອນສະຖາບັນການທະນາຄານ, ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ພາຍໃຕ້ການເປັນປະທານຂອງສະຫາຍ ສອນໄຊ ສິດພະໄຊ ກໍາມະການສູນກາງພັກ, ເລຂາຄະນະພັກ, ຜູ້ວ່າການ ທຫລ ໂດຍການໃຫ້ກຽດເຂົ້າຮ່ວມຂອງທ່ານ ສອນໄຊ ສີພັນດອນ ກໍາມະການກົມການເມືອງສູນກາງພັກ, ຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ, ລັດຖະມົນຕີກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ. ພ້ອມນີ້, ກໍ່ມີບັນດາສະຫາຍຄະນະປະຈໍາພັກ, ຄະນະພັກ ທຫລ ແລະ ຜູ້ຕາງໜ້າສະມາຊິກພັກຈາກຖານພັກ-ໜ່ວຍພັກ ທີ່ຂຶ້ນກັບອົງຄະນະພັກ ທຫລ ເຂົ້າຮ່ວມ.

ການເຊື່ອມຊຶມມະຕິກອງປະຊຸມໃຫ້ຍູ້ແທນທົ່ວປະເທດຄັ້ງທີ XI ຂອງພັກເທື່ອນີ້ ໄດ້ຕີລາຄາຄືນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໜາກຜົນຂອງການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດມະຕິກອງປະຊຸມໃຫ້ຍູ້ຄັ້ງທີ X ຂອງພັກ ໄລຍະ 5 ປີ ຜ່ານມາ ເຊິ່ງເຫັນໄດ້ຂໍ້ຂັດແຍ່ງລະຫວ່າງປະເທດມະຫາອໍານາດ ພ້ອມກັບບັນຫາການແຜ່ລະບາດຂອງເຊື້ອພະຍາດໂຄວິດ-19 ໃນທົ່ວໂລກ ເຊິ່ງເຮັດໃຫ້ສະພາບການສາກົນມີການຜັນແປຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ

ພ້ອມກັບທະວີຄວາມເຄັ່ງຕຶງ ແລະ ເພີ່ມຄວາມສັບສົນ ທັງສິ່ງຜົນກະທົບໂດຍກົງ ແລະ ມີປັດໃຈສ່ຽງຕໍ່ເສດຖະກິດ, ການເມືອງ ແລະ ຄວາມໝັ້ນຄົງໂລກ ແລະ ພາກພື້ນ. ຢູ່ພາຍໃນປະເທດ ກໍ່ປະເຊີນໜ້າກັບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກດ້ານເສດຖະກິດ, ງົບປະມານ-ການເງິນ, ບັນຫາໜີ້ສິນ ລວມທັງໄພທຳມະຊາດ ທີ່ເປັນອຸປະສັກອັນໃຫຍ່ຫຼວງ ເຊິ່ງໄດ້ກາຍເປັນສິ່ງທ້າທາຍ ໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດບັນດາຄາດໝາຍທີ່ກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຄັ້ງທີ X ຂອງພັກວາງອອກ.

ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ ພັກເຮົາ ໄດ້ນຳພາສ້າງພື້ນຖານ ແລະ ບັນດາປະຖົມປັດໃຈທີ່ສຳຄັນໃຫ້ແກ່ການແກ້ໄຂຄວາມຫຍຸ້ງຍາກຕ່າງໆ ລວມທັງສ້າງຄວາມອາດສາມາດໃນຫຼາຍດ້ານ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ເສດຖະກິດ-ສັງຄົມມີການຂະຫຍາຍຕົວຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ ເຊິ່ງອັນພື້ນເດັ່ນແມ່ນສາມາດເຮັດໃຫ້ປະເທດຊາດ ມີສະຖຽນລະພາບທາງດ້ານການເມືອງ, ແນວທາງການປ້ອງກັນຊາດ-ປ້ອງການຄວາມສະຫງົບທົ່ວປວງຊົນ ຮອບດ້ານໄດ້ສືບຕໍ່ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຢ່າງຕັ້ງໜ້າ ຕິດພັນກັບແຜນຍຸດທະສາດສ້າງຮາກຖານການເມືອງ, ການພັດທະນາຊຸມນະບົດ ແລະ ແກ້ໄຂຄວາມທຸກຍາກຂອງປະຊາຊົນ ຕາມ 4 ຄາດໝາຍ ແລະ 4 ຈຸດສຸມ ຕ່າງໆໃນຂອບເຂດທັງປະເທດ.



ທີ່ປະຊຸມໄດ້ຮັບຟັງການເຜີຍແຜ່ລາຍງານການເມືອງຂອງຄະນະບໍລິຫານງານພັກສະໄໝທີ X ຕໍ່ກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຜູ້ແທນທົ່ວປະເທດ ຄັ້ງທີ IX ຂອງພັກ (ຕິດພັນກັບການເນັ້ນໜັກການນຳພາປະຕິບັດໜ້າທີ່ການເມືອງຢູ່ອົງຄະນະພັກ ທຫລ ), ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມຄັ້ງທີ IX (2021-2025) (ຕິດພັນກັບການເນັ້ນໜັກ ປະຕິບັດຍຸດທະສາດ ພັດທະນາຂະແໜງການເງິນ-ເງິນຕາ 5 ປີ ຕໍ່ໜ້າ), ມະຕິວ່າດ້ວຍການເພີ່ມທະວີການນຳພາຂອງພັກ ຕໍ່ວຽກງານວັດທະນາທຳໃນໄລຍະໃໝ່ ແລະ ມະຕິວ່າດ້ວຍການຍົກສູງຄຸນນະພາບ ວຽກງານການເມືອງ-ແນວຄິດໃນໄລຍະໃໝ່. ຈາກນັ້ນ, ສະຫາຍເລຂາຄະນະພັກ ທຫລ ໄດ້ລາຍງານໂດຍສັງເຂບສະພາບການເຄື່ອນໄຫວຂອງອົງຄະນະພັກ ທຫລ ໃນໄລຍະ 6 ເດືອນຕົ້ນປີ 2021 ແລະ ສະພາບການຈັດຕັ້ງເຊື່ອມຊຶມມະຕິກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຜູ້ແທນທົ່ວປະເທດຄັ້ງທີ XI ຂອງພັກ ແລະ ຕ້ອນທ້າຍ ທີ່ປະຊຸມໄດ້ຮັບຟັງການໂອ້ລົມຈາກສະຫາຍ ສອນໄຊ ສີພັນດອນ ກຳມະການກົມການເມືອງສູນກາງພັກ, ຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີຕື່ມອີກ.

# ພາບ-ຂ່າວ: ສົມອິກ ເຄນຄຳແພງ

ໃຊ້ເງິນກີບທົ່ວທັງຊາດ ສ້າງບົດບາດຄ່າເງິນລາວ